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شهرستان ســوادکوه با داشــتن ظرفیت های 
فــراوان در حوزه صنعت، معــدن و دامپروری 
همچنان از قطار توســعه بازمانــده از این رو 
احیای کارخانه ها و معادن راکد در دستور کار 

مسئولان قرار گرفته است.
به گزارش مهر، شهرســتان ســوادکوه به رغم 
داشتن ظرفیت ها و پتانسیل های فراوان تاکنون 
از گردونه توســعه عقب مانــده و محرومیت 
زیر برگ های ســبز این منطقه نمایان اســت. 

وجود معادن متعــدد، جاذبه ها و ظرفیت های 
مختلف نیز نتوانســته غبــار محرومیت را از 
چهره این شهرســتان بزداید و شتاب بخشی 
به فرایند توســعه این منطقه نیازمند توجه و 
کار جهادی دولت اســت. اگرچه طی دو سال 
گذشــته تلاش هایی برای احیای فرصت های 
ســرمایه گذاری در شهرســتان های مختلف 
مازندران نظیر سوادکوه انجام شد، اما همچنان 
این شهرستان تا افق مطلوب توسعه با موانعی 

روبرو است. شانزدهمین سفر استانی استاندار 
و ۶۰ مدیر به شهرســتان سوادکوه و تصویب 
۳۴ مصوبه، بارقه ای از امید را برای توسعه این 

منطقه ایجاد کرده است.
روستاهایی که

 خالی از سکنه شدند
سید محمود حسینی پور اســتاندار مازندران 
در گفــت  و گو بــا خبرنگار مهر با اشــاره به 
اینکه ســوادکوه مرکز ثقل تولید دام است، بر 

لــزوم رفع موانعی که خود ایجــاد کرده ایم در 
این حوزه تأکید کــرد و گفت: به همین دلیل 
روســتاها خالی از سکنه شــده و کسی انگیزه 
تولیــد ندارد و با این بخــش نامه های مختلف 
کســی بخواهد وارد کار شود، به توبه می رسد. 
اســتاندار مازندران بر لزوم روان ســازی برای 
احیای روستاها اشــاره کرد و تعدد تشکیلات 
نظارتی و برون ســپاری ها را از جمله مشکلات 
پیشرو کشــاورزان تولیدکننده دانست و افزود: 

موانعی از این دست موجب می شود تا روستایی 
به جای تولید مهاجرت کرده و به سمت شغل 
کاذب برود.  این مســئول با بیان اینکه برخی 
بخشنامه ها اشــتباه است، تصریح کرد: باید به 
ســمتی برویم تا آنها را حل کنیم و هر ارگان 
باید پیگیر بــه نتیجه رســیدن مصوبات این 
جلسات در حوزه خود باشد. استاندار مازندران 
با اشــاره به ظرفیت بزرگ شهرستان در حوزه 
معادن، به خام فروشی در این بخش اشاره کرد 
و گفت: باید اداره کل صمت برای ایجاد صنایع 
تبدیلی در این شهرســتان کار کند و تا جای 
ممکن فــرآوری محصولات معدنی را داشــته 
باشــیم و خام فروشی ممنوع است. وی با بیان 
اینکه دستگاهی حق ندارد مصوبات جلسه ستاد 
تســهیل را اجرا نکند، مصوبات این جلسات را 
لازم الاجرا دانست.حسینی پور با بیان اینکه اگر 
کسی مدعی است که این مصوبات خلاف قانون 
است، افزود: این خلاف به گردن ستاد تسهیل 
اســت و اگر این مصوبات اجرا نشــود، قطع به 
یقین برخورد خواهم کرد. استاندار مازندران با 
بیان اینکه در بازدید امروز خود در شهرســتان 
سوادکوه شاهد فقر جدی بوده است، گفت: این 
حــق این مردم با این میزان ظرفیت و امکانات 
نیست.  وی وضعیت شهرک صنعتی شورمست 
ســوادکوه را خوب ندانست و بر تعیین تکلیف 
وضعیت آن تاکید کرد و ادامه داد: برخی افراد 
زمین دریافت کرده اند امــا آن را رها کرده اند 
و برخی جوانان شهرســتان نیز تمایل به انجام 
کار دارند امــا زمین ندارند. وجود کارخانه های 
غیرفعال و نیمــه کاره نیز از دیگر چالش های 
شهرستان ســوادکوه به شمار می رود و احیای 
این کارخانه های تولیدی غیرفعال در دستور کار 

ویژه دولت قرار گرفته است.
کارخانه زغالشویی احیا می شود

موثقــی نیا معــاون وزیر صمــت در بازدید از 
کارخانه زغال شــویی البرز مرکزی سوادکوه با 
اشــاره به تلاش بی وقفه برای افزایش تولید و 
بهبــود کیفیت محصولات این شــرکت، ابراز 
امیدواری کرد با دســتورات استاندار و اجرایی 
شــدن آنها اتفاقات خوبی رقــم بخورد. معاون 
وزیر صنعت با اشاره به همت مدیران، کارگران 
و کارشناسان مجموعه البرز مرکزی به افزایش 
۱۳۰ هزار تنی تولید اشــاره کــرد و گفت: با 
افزایــش خوراک کارخانــه و تخصیص معادن 
جدید حسب دستور استاندار امیدواریم افزایش 
تولید تا اواسط ســال ۱۴۰۳ به ۱۵۰ هزار تن 

در سال برسد.

مدیر کل تأمین اجتماعی استان اصفهان: 
 عملکرد اداره کل تامین اجتماعی استان

 در شش ماه اول سال جاری 
مرتضی حاجی کاظمی مدیر کل تأمین اجتماعی اســتان اصفهان ضمن عرض 
خیرمقدم به اعضای شــورا ، گزارشی از عملکرد بخش بیمه ای سازمان و استان 
در ســال ۱۴۰۱ و شش ماهه اول سال جاری وصول درآمدهای مصوب در شش 
ماهه اول ، عملکرد اداره کل تامین اجتماعی استان را بالاتر از هدف تعیین شده 

عنوان کرد.
وی گفت تهاتر بدهی چندین ســاله شرکت اتوبوســرانی شهرداری اصفهان به 
سازمان و صدور پروانه موقت پروژه احداث ساختمان بیمارستان تامین اجتماعی 
اصفهان از اقدامات بسیار مهم استان بوده است که توسط مدیریت درمان و اداره 

کل تامین اجتماعی استان انجام شد.
ایشان به برنامه های سازمان برای جذب بیمه شدگان جدید با توجه به افت نسبت 
پشتیبانی در صندوق سازمان نیز اشاره و تحقق بالاتر از هدف در استان اصفهان 
برای  جذب بیمه شــدگان از بین دانشجویان و فراگیر خانواده را حاصل تلاش 

گروهی مجموعه مدیران و کارکنان بخش بیمه ای استان عنوان کرد.
مدیر کل تامین اجتماعی اســتان اصفهان  اجرای طرح های هوشمندسازی ارائه 
خدمات به ذینفعان ســازمان از جمله طرح ۳۰7۰،  ســامانه و ســامانه ۱۴2۰ 
CRM با هدف کاهش مراجعات حضوری و افزایش رضایتمندی از دیگر اقدامات 
سازمان تامین اجتماعی برشمرد. دکتر رجالی مدیر درمان تامین اجتماعی استان 
اصفهان نیز ضمن خوش آمد گویی به اعضای  شورای ذینفعان تامین اجتماعی 

استان ، ایام میلاد با سعادت پیامبر اکرم)ص( و امام صادق)ع( را تبریک گفت.
مدیر درمان تامین اجتماعی خلاصه گزارشی از عملکرد مدیریت درمان در پنج 
ماهه نخســت سال ۱۴۰2 و مقایســه با مدت مشابه سال قبل ارائه کرد و گفت 
بر اســاس این گزارش ، جمع کل ویزیت سرپایی پزشکان عمومی  و متخصص 
و دندانپزشــکان درمان مستقیم استان ، حدود ۱ میلیون و 982 هزار مورد بوده 

است که نسبت به مدت مشابه سال ۱۴۰۱ حدود 2 درصد نشان می دهد.
وی ادامه داد در بخش بســتری تعداد ۳2۵۱8 بیمار در ســه بیمارستان دکتر 
شــریعتی اصفهان ، دکتر غرضی اصفهان و حضرت فاطمه الزهرا)س( نجف آباد 
در پنج ماهه ۱۴۰2 خدمات دریافت نموده اند و نسبت به ۵ ماهه اول سال قبل 
حدود یک درصد افزایش نشــان می دهد. این موضوع علیرغم کاهش 8۰ تخت 
به دلیل اجرای طرح ارتقاء هتلینگ اتفاق افتاده اســت. دکتر رجالی گفت تعداد 
اعمال جراحی بستری انجام شده در بیمارستانهای مذکور 2۱7۵۵ مورد بوده و 
رشد ۱۰.۶% داشته است. تعداد 2۳۴۶ مورد زایمان طبیعی و سزارین هم در این 

بیمارستانها هم انجام شده است.
  دکتر رجالی در خصوص نســبت جمعیت به تخت بســتری و نیز جمعیت به 
درمانگاه ملکی در اســتان اصفهان و مقایسه با متوســط کشوری و نیز با سایر 
اســتان های بزرگ کشور گفت واگذاری ۴ بیمارستان ملکی سازمان در دهه 8۰ 
دلیل پایین بودن سرانه تخت بیمارستان ملکی در بخش درمان مستقیم استان 

اصفهان در شرایط فعلی است و ما نیز پیگیر این موضوع هستیم.
ایشــان همچنین خلاصه گزارشی از پروژه های عمرانی و ساختمانی و توسعه ای 
انجام شــده از جمله کلنگ زنی بیمارســتان تامین اجتماعی اصفهان تصویب 
پروژه احداث ســاختمان جایگزین درمانگاه شماره 2 شهید برهانیان و درمانگاه 
فریدونشــهر و شــروع عملیات اجرا افتتاح بخش جراحی قلب بیمارستان دکتر 
شــریعتی ، فعالیت آنژیوگرافی و آنژیوپلاســتی پیگیری تصویب پروژه احداث 
ساختمان جایگزین پلی کلینیک شــهید ملکوتی پیگیری طراحی نقشه پروژه 
احداث درمانــگاه هرنداجرای طرح ارتقاء هتلینگ بیمارســتانهای تابعه خرید 
تجهیزات پزشــکی سرمایه ای مورد نیاز مراکز درمانی در سال ۱۴۰۱ و نیز پنج 

ماهه اول سال ۱۴۰2 ارائه کرد.

راه های ورود به تاغزارهای اشتهارد بسته می شود
رئیــس اداره منابــع طبیعی و 
آغاز  از  اشــتهارد  آبخیــزداری 
ورودی  راه های  انسداد  عملیات 
به تاغزارهای شهرستان با ایجاد 

خاکریز خبر داد.
حســین نعمائی در گفت وگو با 
ایســنا اظهار کرد: در راســتای 
حفاظت از انفــال، جلوگیری از 
تعرض به اراضی ملی و حفاظت 

از گونه های درختی بیابانی به خصوص تاغزارها همچنین با توجه به گستردگی 
و وســعت بالای این عرصه ها، پس از بررسی موضوع و رایزنی با  اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان،  طرح انسداد راه های ورودی به تاغزارهای شهرستان 

اجرایی شده است.
رئیــس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری اشــتهارد در ادامه افزود: کمربندهای 
حفاظتی به روش های بنچ مارک، حفر کانال ،ایجاد خاکریز و ...  در نقاط مختلف 
کشــور ایجاد می شود که مناسب ترین نوع آن در این منطقه ایجاد خاکریز بین 
اراضی ملی و مستثنیات قانونی کشاورزی است که در مناطق بحرانی و نقاطی که 
در آنها تخلفاتی نظیر تصرف اراضی، قاچاق چوب تاغ و ... بالاست ایجاد می شود.

نعمائی با تاکید بر نیاز به ایجاد کمربند حفاظتی در دیگر نقاط شهرستان عنوان 
کرد: ایجاد کمربند حفاظتی با مشــارکت مردم علاوه بر ایجاد حس مسئولیت 
برای حفظ و نگهداری پروژه های ایجاد شده توسط خود بهره برداران، تخریب ها 

و تصرف ها در این عرصه ها را نیز به شدت کاهش می دهد.
وی ادامه داد: جنگل های دست کاشت تاغ در شهرستان اشتهارد به وسعت هفت 
هزار هکتار، ریه های تنفسی شهرستان و استان است و نقش بسزایی در کاهش 

ریزگردها در استان البرز و استان های همجوار دارد.

اخبار کوتاه

معاون عمران روســتایی بنیاد مســکن خراسان شمالی از 
اجرای طرح هادی در 2۶ روستای این استان طی شش ماه 

نخست امسال خبر داد.
ســعید رئوفی در گفت و گو با ایسنا، اظهار کرد: اجرای این 

طرح با اعتبار 7.۵ میلیارد تومان اجرایی شده است.
وی گفــت: علاوه بر آن طی این مدت طرح ایمن ســازی 

روستا نیز در 2۰ روستای این استان با اعتبار ۱۱.۵ میلیارد 
تومان انجام شده است.

رئوفی به اجرای طرح آماده ســازی سمت توسعه روستا در 
استان نیز اشــاره کرد و افزود: این طرح در ۳2 روستا اجرا 
شــده که برای اجرای آن ۱۵ میلیارد تومان اعتبار هزینه 

شده است.

به گفته وی 8۳ روستا نیز طی نیمه نخست امسال آسفالت 
شده اند.این مقام مســئول بیان کرد: همچنین ۱2۰ فقره 

اسناد شهری و روستایی نیز طی امسال اخذ شده است.
وی با اشــاره به اینکه در این اســتان 722 روســتا بالای 
2۰ خانــوار وجــود دارد، گفت: مطالعــات طرح هادی در 
تمامی روســتاها انجام شــده و طرح ها نیز در بیش از ۶۰ 

درصد روستاها در حال اجرایی شدن است.
معاون عمران روستایی بنیاد مسکن خراسان شمالی به سفر 
هیات دولت به خراسان شمالی نیز اشاره کرد و افزود: طی 
این ســفر برای اجرای طرح های هادی در استان مبلغ ۴۵ 
میلیارد تومان مصوب شده بود که تمامی آن اختصاص یافته 

است.

اکبــری گفت: آبِ زاینده رود برای کاربری های دیگر، چون صنعت و کشــاورزی 
رهاسازی می شود، اما به نام محیط زیست تمام می شود.

حسین اکبری رمعاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیستی اداره کل حفاظت 
محیط زیســت استان اصفهان گفت:  رهاســازی زاینده رود می تواند فرونشستِ 
زمین در اصفهان را تشــدید کند، چون مثل روز روشــن اســت که آب را برای 
کشاورزی، صنعت و شرب رهاسازی می کنند هرچند گرچه آب بستر زاینده رود را 
طی می کند، اما این رهاسازی برای کاربری های دیگر است نه برای جریانِ زاینده 
رود. اکبری تصریح کرد: درست است که در زمانِ جریان آب در بستر زاینده رود، 
اتفاقات مثبتی هم برای خــودِ زاینده رود رخ می دهد، اما این به معنای پایداری 
جریان زاینده رود نیســت. وی ادامه داد: پایداری جریان زاینده رود این است که 
یک حداقل آبِ مشخصی به صورت مداوم و پایدار در طول سال از سراب تا پایاب 
رهاسازی شــود. وی اظهار داشت: اینکه آب را برای کاربری های دیگر رها سازی 
کنند، ولی به اسم محیط زیست تمام شود و حتی در مکاتبات هم این موضوع را 

به ما اعلام کنند، اتفاقِ خوبی نیست و بیشتر کم لطفی در حقِ زاینده رود است. 
معاون محیط زیســت طبیعی و تنوع زیســتی اداره کل حفاظت محیط زیست 
اســتان اصفهان  یادآور شــد: وزارت نیرو در آخرین گفته هایش مطرح کرده که 
از اســفند ۱۴۰۱ تا شهریور ۱۴۰2 میزانِ ۶۳ میلیون مترمکعب آب برای حقابه 
زیست محیطی زاینده رود رهاسازی کرده است، اما ما می پرسیم که این ۶۳ میلون 
مترمکعب کجاست و در کجا به ما تحویل داده شده است، چرا که ما به طور دائم 

و منظم وضعیت زاینده رود را پایش می کنیم.
وی گفت: اگر از این میزانِ ۶۳ میلیون مترمکعب آب، دو ســوم را برای تالاب و 
یک سوم را برای رودخانه بگذاریم، می بایست ۴۰ میلیون مترمکعب آن به تالاب 
گاوخونی می رســید، اما یک قطره آب هم به تالاب نرسیده است، برای اینکه این 
ادعا مقبولیت فنی و اجتماعی داشته باشد باید قبل از رهاسازی آب برای زاینده 
رود، ایــن موضوع که چه حجم از آب و در کدام بازه زمانی و مکانی قرار اســت 
تحویل داده شود، به طور کتبی اعلام شود. اکبری تاکید کرد: تاکنون، اما چنین 

اعلامی و چنین رهاســازی آبی به ســوی زاینده رود و خاصِ این رودخانه در بازه 
زمانی اسفند ۱۴۰۱ تا شهریور ۱۴۰2 نداشته ایم.

معاون عمران روستایی بنیاد مسکن استان خبر داد

اجرای طرح هادی در ۲۶ روستای خراسان شمالی طی امسال

معاون زیست طبیعی محیط زیست استان اصفهان:

رهاسازی زاینده رود به  نام محیط زیست و به کام کشاورزی رویکردی خطرناک است

پنل های خورشیدی عشایر همدان، سالها است که به 
عنوان یکی از پروژه های مهم اســتان مطرح می شود 
اما تاکنون، به نتیجه ای نرســیده و چادرهای عشایر 

همچنان منتظر ورود به این عرصه است.
به گزارش مهر، عشــایر جز نیروهــای مولد همراه با 
مردمی کوچنده محســوب می شوند که نقش بی بدیل 

آنها در اقتصاد قابل چشم پوشی نیست.
چند سالی است موضوع پنل های خورشیدی عشایری 
مطرح شــده است، تیرماه ســال جاری بود که رئیس 
جمهور بر این موضوع تاکید کرد که مشکل برق عشایر 
به وســیله نصب پنل های خورشــیدی رفع می شود، 
پنل های خورشیدی توانسته در مناطق عشایرنشین ما 
مؤثر باشــد. هر چه زودتر پنل های خورشیدی نصب 
شــود تا به کمک عشایر بخشی از مشکلات برق و آب 
گرم عشــایر رفع شــود. پنل های خورشیدی در کنار 

چادرهای عشایری نصب خواهد شد.
چندی پیش، معاون برنامه ریزی و توســعه فرمانداری 
همــدان در این زمینه بیان کــرد که جاده، تانکر آب، 
تخصیص سهمیه پنل خورشیدی و تسهیلات سهمیه 
عشایر از مشکلاتی اســت که متأسفانه امور عشایری 
همدان آنها را پیگیری نکرده اســت. حال با این روند، 
برآن شدیم تا به بررسی مجدد موضوع بپردازیم چراکه 
این پنل های خورشیدی می توانند با هدف ارتقای رفاه 
عشــایر و البته پیشــگیری از قطع درختان و تخریب 
محیط زیست و در مناطق عشایری فاقد برق به منظور 
تأمین برق و روشــنایی توزیع شــوند، روندی که این 

روزها نیازمند پیگیری است.
دو سال است که شرکت برق

 امروز و فردا می کند
جلال نیازی در این راستا در گفتگو با خبرنگار مهر با 
بیان اینکه متأسفانه از سال ۱۴۰۰ به بعد هیچ جوابی 
درستی در مورد پنل های خورشیدی داده نشده است، 
افزود: شرکت برق هر ســال تعهد دارد که ۵۰۰ عدد 
پنل خورشــیدی تحویل دهد که از این روال فقط در 
سال ۱۴۰۰ بوده است و دیگر خبری از واگذاری پنل ها 

وجود ندارد.
نایب رئیس هیات مدیره عشایری تعاونی شهید رجایی 

همدان با تصریح بر اینکه علی رغم پیگیری های متعدد 
خبری از پنل های خورشــیدی مختص عشایر نیست؛ 
اظهار کرد: از ســال ۱۴۰۱ و ۱۴۰2 هــزار عدد پنل 
خورشیدی طلب داریم که با توجه به نامه نگاری های 
مختلف و پیگیری های اداره امور عشایر و فرمانداری و 
نمایندگان مجلس هیچ جوابی دریافت نکرده ایم.! ین 
در حالی اســت که بقیه استان ها به تعهد خود دراین 
زمینه عمل کردند.وی ضمن ابراز گلایه مندی تصریح 
کرد:   دو سال است که شرکت برق امروز و فردا می کند.

خبری از پنل های خورشیدی 
مختص عشایر نیست

در ادامه، حمید ترک در گفتگو با خبرنگار مهر تصریح 
کرد: در اوایل ســال جاری با توجه به وعده های انجام 
شده مقرر شد یک هزار عدد پنل خورشیدی اداره برق 

به عشایر تحویل دهد.
نایب رئیس سابق هیئت مدیره عشایری تعاونی شهید 
رجایی همدان خاطرنشان کرد: با مراجعه مجددی که 
به اداره برق داشــتیم، مدیرعامل شرکت همدان ادعا 
داشــتند که هیچ گونه مناقصه ای فعلًا در مورد پنل ها 
توسط شرکت ها انجام نشده که چه شرکتی مشخص 

یا بودجه ای در این مورد تخصیص داده نشده است.
وی تصریــح کــرد: طبق وعده هــای داده شــده تا 
اردیبهشت ماه ســال جاری باید پنل های خورشیدی 
به عشــایر تحویل دهند که فعلًا اقدامی در این صورت 
انجام نشده اســت. از آنجا که پنل های خورشیدی از 
سوی محققین و البته مسئولین مربوطه بارها به عنوان 
یک راهکار مناســب برای تأمین برق عشایر است که 
در مناطق دورافتاده و بدون دسترســی به شبکه برق 
زندگی می کنند، نیاز است تا در استان همدان نیز این 
مهم هرچه سریع تر از سوی شرکت توزیع برق استان 

پیگیری و به نتیجه برسد.
در کنار اینکه شرکت توزیع برق باید علت عدم تحقق 
این موضوع در اســتان را مطرح کند، تاکیداتی که با 
صحبت های اخیر ریاســت جمهوری و خواسته عشایر 
در این زمینــه رنگ دیگری به خود می گیرد و نیاز به 
ورود جدی استان به این مقوله بیش از پیش احساس 

می شود.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری کرمانشاه با اشاره 
به ضرورت مدیریت مصرف آب و اســتفاده از پســاب 
برای صنایع، گفت: استان کرمانشــاه در رده »قرمز« 

خشکسالی قرار گرفته است.
افشــین یگانه در گفتگو با خبرنگار مهــر اظهار کرد: 
مدیریت بحران منابع آب یکی از بزرگترین مسائل مهم 
برای حفظ امنیت منابع آب صنایع و جامعه هدف و نیز 
حفظ ذخایر آب برای آیندگان است و سرعت بخشی به 
مدیریت تصفیه فاضلاب و هدایت آن به جامعه هدف و 

کاهش مصرف آب های زیرزمینی مهم است.
وی با اشــاره به بازیافت فاضلاب اســتان کرمانشاه و 
روند بازگشــت آن در صنعت، افزود: بازیافت فاضلاب 
موضوعی اســت که سالیان ســال در اکثر کشورهایی 
که با موضوع خشکســالی دست و پنجه نرم می کنند، 

جاری است.
مدیرکل مدیریت بحران اســتانداری کرمانشاه با بیان 
نیاز کشــور به چنین راهبردی، تصریح کرد: اســتان 
کرمانشــاه بر اساس آخرین تقســیم بندی که انجام 
شــده در رده رنگ قرمز یعنی خشکسالی با شدت بالا 
قــرار گرفته و یکی از روش هــای که بتوانیم به میزان 
کمتری از خشکسالی آسیب ببینیم، استفاده بهینه و 

بازچرخش حوزه آب است.
یگانه اشــاره بــه میزان بالای مصــرف آب حوزه های 
مســکونی، بیان کرد: بخش قابل توجهی از آب که در 
حوزه مســکونی از طریق دفع فاضلاب هدر می رفت را 
به سمت تصفیه خانه های فاضلاب مدیریت می کنیم، 
ایــن میزان فاضلاب هدایت شــده در نهایت توســط 
شرکت آب و فاضلاب هر استانی که تصفیه خانه دارد 

تصفیه می شود.
وی ادامه داد: در اســتان با پیگیری که شرکت آب و 
فاضلاب داشــته توانسته اســت تقریباً فاضلاب اکثر 
شهرســتان های کرمانشــاه را به تصفیه خانه فاضلاب 
مجهز کند، سپس فاضلاب بعد اینکه وارد تصفیه خانه 
شــد یکســری اقدامات روی آن انجام می گیرد هم از 
نظر فیزیکی، شــیمیایی و هم از نظر بیولوژیکی بعد از 
اینکه مورد تصفیه قرار گرفت معیار و شاخص آلودگی 
آن را اندازه می گیرند و هنگامی که از نظر شاخص های 

شیمایی و بیولوژیکی آب در محدوده مجاز قرار بگیرد، 
تصفیه خانه آب تصفیه شده را خارج می کند.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری کرمانشاه با اشاره به 
روند آب تصفیه شده در مدت اخیر، گفت: در گذشته 
بعد از اینکه تصفیه آب انجام می شد این آب که سرمایه 
ملی بود برای حفظ محیط زیست، بدون هیچ مدیریتی 
وارد رودخانه می شــد در نهایت هیچ استفاده ای از آن 

صورت نمی گرفت.
یگانه افزود: پس از این صنایع بزرگ و پر مصرفی مثل 
پتروشیمی ها، پالایشگاه ها، ذوب آهن ها و سایر صنایع 
که بیشترین میزان مصرف آب را برای تولید نیاز دارند 
بــه جای اینکه بیایند از آب های زیر زمینی اســتفاده 
کنند برای ادامه فعالیت از سیســتم آب تصفیه شده 

استفاده می کنند.
وی بــا توجه بــه عملکرد در زمینه مدیریت پســاب 
مســکونی و تصفیــه آن در یکی از شهرســتان های 
استان، گفت: در همین راستا تصفیه خانه هایی که در 
نزدیکی این صنایع هستند وظیفه تصفیه و خروجی و 
هدایت این آب را به صنایــع به عهده خواهند گرفت 
از جمله، تصفیه خانه شهرســتان اسلام آباد غرب که 
پتروشیمی اســلام آبــاد غرب در آن قــرار دارد، برای 
استفاده از پساب فاضلاب شهرستان اسلام آباد توافقی 
با شرکت آب و فاضلاب کرمانشاه انجام داده و بنابر این 
موضوع آنجا نیازی به حفر چاه و اســتفاده از آب های 

زیرزمینی برای صنایع ندارد.
مدیــرکل مدیریــت بحران اســتانداری کرمانشــاه 
در خصوص صنایع شهرســتان های شــرقی اســتان 
کرمانشاه، گفت: برای طرح های بزرگ شامل سه حوزه 
پتروشیمی بیستون، اوره و آمونیاک و پلیمر که از شهر 
کرمانشاه هستند بعلاوه پالایشگاه آناهیتا و همچنین 
نیــروگاه حرارتی اینهــا همگی از پس آب اســتفاده 
می کنند، بر اساس آخرین توافقی که با سازمان صمت 
انجام گرفت مقرر شــد که این صنایع یک کنسرسیوم 
تشــکیل بدهند که با کشیدن یک خط لوله از تصفیه 
خانه فاضلاب کرمانشــاه، پســاب شــهر کرمانشاه را 
جایگزین برداشت آب های زیر زیرزمینی برای برداشت 

صنایع خود داشته باشند.

شرکت برق پاسخگو باشد

دستان خالی عشایر همدان از پنل های خورشیدی
مدیرکل مدیریت بحران استانداری کرمانشاه:

قرار گرفتن استان کرمانشاه در رده »قرمز« خشکسالی

احیای کارخانه ها و معادن راکد

سوادکوهبهریلتوسعهبازمیگردد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر رای شماره ۱۴۰2۶۰۳۰۶27۱۰۰2۵2۶ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک مشــهد منطقه پنج تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی آقای خلیل 
مجرد فرزند خداداد در ششدانگ یکباب خانه به مساحت 79/۳۱ مترمربع قسمتی 
از پــلاک باقیمانده ۱29 فرعی از ۱8 اصلی بخش 9 واقع در اراضی حســین آباد 
میرزا کوچک خان ۱2 نرسیده به چهارراه اول درب دوم شمالی خریداری از مالک 
رســمی آقای محمدعلی فخارمقدم محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف: 4000
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/10

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰2۶۰۳۱8۰۰۳۰۰۵۵79 -۱۴۰2/۰۶/2۱ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی محمدرضا صفری محمود 
آباد فرزند ذبیح اله نسبت به ششدانگ یک باب خانه دوطبقه و محوطه به مساحت 2۵۱/۳7  متر مربع به شماره پلاک ۳۱ 
فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره ۱8 فرعی از 8۳ اصلی واقع در اتور سرا بخش 2۴ گیلان محرز گردیده است، لذا 
به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 1061
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/09

سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن
سید مجتبی قیوم زاده

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰2۶۰۳۱8۰۰۳۰۰۵۱۳۳ -۱۴۰2/۰۶/۰7 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی حامد حبیب پناه فرزند 
محمدحســین نسبت به ششــدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت 8۴9/۵۴  متر مربع به شماره پلاک ۱۱۰۰ فرعی 
مفروز و مجزی شــده از پلاک شــماره 2 فرعی از 2 اصلی واقع در شکالگوراب بخش 2۴ گیلان محرز گردیده است، لذا به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود و در صورتی که اشــخاصی نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در 

صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 1058
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/07/25
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/08/09

سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن
سید مجتبی قیوم زاده

عباس جهانی فر
رئیس ثبت اسناد و املاک منطقه 5 مشهد


